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ZÁPIS ze 106. zasedání Akademického senátu  
Fakulty financí a účetnictví Vysoké školy ekonomické v Praze 

 ze dne 10. listopadu 2023 
 

Přítomni: doc. Ing. Naďa Blahová, Ph.D. (online), Ing. Václav Černý, Ph.D. (online), prof. Ing. Eva 

Ducháčková, CSc., Ing. Savina Finardi, Ph.D., Bc. Eliška Hubáčková, Ing. Tereza Jiříková (od bodu 2), doc. 

Mgr. Jiří Málek, Ph.D., prof. PhDr. Libor Pavera, CSc. (online), doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D., doc. 

Ing. Libuše Šoljaková, Ph.D., Bc. Karolína Šimůnková 

Omluveni: Bc. Jan Borovička, Bc. Jana Kocourková, Ing. Jan Molín, Ph.D., Ing. Markéta Pláničková, Ph.D. 

Hosté: prof. Ing. Petr Musílek, Ph.D. (děkan fakulty), doc. Ing. Leoš Vítek, Ph.D. (proděkan pro studium) 

Zasedání bylo zahájeno v 10:00 hodin. 

Program: 

1. Schválení programu zasedání AS FFÚ VŠE 
2. Podmínky přijímacího řízení na FFÚ VŠE na akademický rok 2023/2024 
3. Opatření děkana FFÚ VŠE č. 3/2023 
4. Návrh kandidátů na udělení pamětní medaile FFÚ VŠE 
5. Návrh delegátů do Rady vysokých škol na období 2024-2026 
6. Různé 

Ad 1) Předsedkyně AS FFÚ VŠE zahájila zasedání senátu. Následně seznámila senátory s programem 
zasedání. Nikdo neměl protinávrh.  

Usnesení č. 1: 

„AS FFÚ VŠE schvaluje program zasedání AS FFÚ VŠE dne 10. 11. 2023.“ 

Hlasování: 10-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ad 2) Předsedkyně AS FFÚ VŠE uvedla další bod a předala slovo děkanovi prof. Musílkovi, který 
s proděkanem doc. Vítkem představil podmínky přijímacího řízení na akademický rok 2023/2024. 
Proděkan doc. Vítek rovněž shrnul přijímací řízení, a to zejména počty přihlášených a přijatých studentů 
na FFÚ VŠE v letošním roce.   

Usnesení č. 2: 

„AS FFÚ VŠE schvaluje podmínky přijímacího řízení do bakalářských, navazujících 
magisterských a doktorských studijních programů na FFÚ VŠE pro akademický rok 2023/2024.“ 

Hlasování: 11-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Usnesení č. 3: 

„AS FFÚ VŠE bere na vědomí Opatření děkana FFÚ č. 3/2023.“ 

Hlasování: 11-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
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Ad 4) Předsedkyně AS FFÚ VŠE uvedla tento bod a předala slovo děkanovi prof. Musílkovi. Děkan 
představil jednotlivé kandidáty na udělení pamětní medaile a své nominace zdůvodnil. Do následné 
diskuse se zapojil doc. Málek a Dr. Černý.  

Usnesení č. 4: 

„AS FFÚ VŠE schvaluje návrh na udělení pamětní medaile FFÚ prof. Ing. Petru Markovi, CSc., prof. 
Ing. Zbyňku Revendovi, CSc. a prof. Ing. Aleně Vančurové, Ph.D.“ 

Hlasování: 11-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ad 5) Předsedkyně AS FFÚ VŠE seznámila členy senátu s jejím návrhem jednotlivých delegátů do Rady 
vysokých škol. V uplynulém funkčním období fakultu zastupovala doc. Krpálková Krelová, která 
projevila zájem v RVŠ pokračovat. Do Studentské komory RVŠ předsedkyně AS FFÚ VŠE navrhla 
studentského senátora Bc. Jana Borovičku, který se svou nominací souhlasí. Následně proběhla diskuse 
ohledně delegáta do Předsednictva RVŠ. O delegátovi do Předsednictva RVŠ bylo rozhodnuto 
v hlasování per rollam dne 13. 11. 2023.  

Usnesení č. 5: 

„AS FFÚ VŠE schvaluje návrh na delegování doc. Ing. Kataríny Krpálkové Krelové, Ph.D. do Sněmu 
Rady vysokých škol za FFÚ VŠE a Bc. Jana Borovičky do Studentské komory Rady vysokých škol.“ 

Hlasování: 11-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Usnesení č. 6 (per rollam): 

„AS FFÚ VŠE schvaluje návrh na delegování prof. Ing. Aleny Vančurové, Ph.D. do Předsednictva 
Rady vysokých škol za VŠE.“ 

Hlasování: 15-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Hlasování proběhlo ve dnech 13. – 14. 11. 2023 a zúčastnili se ho všichni členové AS FFÚ VŠE.  

Ad 6) Předsedkyně AS FFÚ VŠE otevřela bod různé. Do diskuse se přihlásila Ing. Tereza Jiříková s tím, 
že by bylo vhodné reagovat na otevřený dopis zaslaný členům AS FFÚ na podporu zákona o manželství 
pro všechny páry. V následné diskusi týkající se např. rozsahu a vhodnosti vyjadřování se AS FFÚ k jiným 
otázkám, než přísluší ze zákona a jiných předpisů, vhodnosti vyjádřit šířeji koncipované stanovisko či 
vazby této iniciativy na dlouhodobou strategii Fakulty pro férový a bezpečný koncept, vystoupili 
senátoři Jiříková, Finardi, Blahová, Málek, Černý, Pavera a proděkan doc. Vítek. Na základě diskuse 
senát přijal usnesení. 

Usnesení č. 7: 

„AS FFÚ VŠE podporuje rovná práva pro všechny.“ 

 Hlasování: 11-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

V 10:50 hodin předsedkyně AS FFÚ VŠE ukončila zasedání senátu a poděkovala všem zúčastněným.  

V Praze dne 16. listopadu 2023 

Zapsala: Savina Finardi 
Ověřila: Tereza Jiříková 


